

2019 International Conference on Advances in Materials, Mechanical and Manufacturing

AMMM 2019

Beihang University, Beijing, China

March 22-24, 2019

<http://ammm.org/>

2019 International Conference on Advances in Materials, Mechanical and Manufacturing (AMMM 2019) will be held in Beihang University, Beijing, China on March 22-24, 2019. It is sponsored by Beihang University, China and hosted by School of Mechanical Engineering and Automation, Beihang University. It will be co-located with ICSRT 2019.

Paper Publication

After a careful reviewing process, all accepted papers will be published in the AMMM 2019 Conference Proceedings and submitted for Ei Compendex and Scopus index.

Call For Papers

- Composites
- Steel and Iron
- Metal alloy Materials
- Optical/Electronic/Magnetic Materials
- Building Materials
- Micro / Nano Materials

More topics, please visit: <http://ammm.org/topic.html>

Important Dates

- Full Paper Submission Due: November 1, 2018
- Notification of Paper Acceptance: November 25, 2018
- Author Registration Deadline: December 10, 2018
- Early Bird Deadline: December 10, 2018

Submission Methods

1. Please log in EasyChair to submit your paper or abstract by the link (<http://www.easychair.org/conferences/?conf=ammm2019>)
2. Submit by email directly (Email: ammmconf@126.com)

Sponsored by



Technically supported by



Contact us

Ms. Mirror Ding

Email: ammmconf@126.com

Tel: +86-13258111117

2019年材料，机械与制造发展国际会议

AMMM 2019

北京航空航天大学

3月22-24日

<http://ammm.org/>

2019年材料，机械与制造发展国际会议(AMMM 2019) 将于3月22-24日 在中国北京·北京航空航天大学 召开。会议由北京航空航天大学主办，北航机械工程及自动化学院承办。AMMM 2019会议旨在促进材料，机械与制造发展领域相关专家的交流，为相关研究方向的专家学者及企业发展人提供一个分享研究成果、讨论存在的问题与挑战、探索前沿科技的国际性合作交流平台。现热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

会议论文集

经过严格的审稿，被录用的文章将出版到AMMM 2019会议，并被EI核心检索。

征稿主题

- 复合材料
- 金属合金材料
- 建筑材料
- 钢铁
- 光学/电子/磁性材料
- 微/纳米材料

更多会议征稿主题，请访问：<http://ammm.org/topic.html>

会议重要日期

- 投稿截止日期: 2018年11月1日
- 注册截止日期: 2018年12月10日
- 录用通知: 2018年11月25日
- 早鸟价注册截至: 2018年12月10日

投稿方式

1. 请登录电子投稿系统进行投稿。(<http://www.easychair.org/conferences/?conf=ammm2019>)
2. 邮箱投稿(Email: ammmconf@126.com)

主办单位



技术支持单位



联系方式

丁老师

Email: ammmconf@126.com

Tel: +86-13258111117